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Datum 

Ons kenmerk 

Aan 

Kopie aan 

Van 

Onderwerp 

 

donderdag 16 november 2017 

CONCEPT 

De Gemeenteraad en de Commissie Bestuur 

 

 Wethouder  S.J.A. van der Veek 

Voortgang glasvezel 

 

 

Geachte dames en heren, 

 

Met deze informatiememo wil ik u op de hoogte brengen van de laatste stand van zaken met 

betrekking tot het glasvezelproject. 

 

Om in gemeente Schagen een volledig dekkend openbaar glasvezelnetwerk te krijgen, heeft E-

Fiber zich destijds bereid verklaard het glasvezelnetwerk geheel voor eigen rekening en risico aan 

te leggen. Met als enige voorwaarde dat  er een deelname van 40% behaald moet worden. 

 

Sinds de ondertekening van de samenwerkingsovereenkomst met E-Fiber in oktober 2015  zijn 

verschillende acties gedaan, zoals het houden van bijeenkomsten voor ambassadeurs en 

informatiebijeenkomsten in de verschillende dorpen, het plaatsen van driehoeksborden en 

verschillende advertenties, het versturen van brieven en folders en de inzet van social media. 

Ook is in navolging van de actie in ’t Zand, waarbij leden van (sport) verenigingen in hun eigen 

dorp langs de deuren zijn gegaan, geprobeerd dit ook uit te rollen in de andere dorpen. Dit 

heeft geleid dat E-Fiber tot en met 10 november 2017 2447 aanmeldingen (12%) heeft 

ontvangen. Dit is niet voldoende om tot aanleg van glasvezel over te gaan. Met E-Fiber is 

afgesproken dat de campagne tot het einde van dit jaar loopt. 

 

Op dit moment bereiden we nog een informatiebijeenkomst voor bewoners op 6 december in 

Schagen voor en op 7 december een informatiebijeenkomst voor ondernemers in Tuitjenhorn. 

Daarnaast wordt eind november en begin december specifiek in de kern Schagen ingezet op 

een huis-aan-huis-actie. Hiervoor is gekozen vanwege het grote potentieel aan abonnementen, 

die hier nog behaald kan worden.  

 

Als het percentage inderdaad niet wordt gehaald voor 31 december 2017 zullen wij samen met 

E-Fiber in januari gaan bespreken hoe verder te gaan. E-Fiber is in meerdere gemeenten rondom 

Schagen met hetzelfde initiatief aan de slag en geeft aan zeer graag een start te maken in 

Schagen in het eerste kwartaal van 2018. De 40% is niet zo zwart wit als onlangs in het NHD werd 

geschreven. Schagen is echter op dit moment nog te ver van dit percentage verwijderd en het is 

niet realistisch om op dit moment uit te kunnen gaan dat op korte termijn glasvezel wordt 

aangelegd. Zodra er meer duidelijkheid is in 2018 zal ik u daarover informeren. 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Sigge van der Veek 

Raadsinformatiememo 


